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1.mai 2017 i Ski. 
 

Fellesarrangement i Kirkeveien 3.  
kl.12:00 

 

Hovedtaler Ordfører Tuva Moflag. 
 

Taler og appeller :  
 

Sheida Sangtarash, SV.   
 

Benedikte Pryneid Hansen, Rødt. 
 

Geir Gamborg-Nielsen, Norsk Arbeidsmandsforbund. 

Hovedsakene til stortings-
valget. 
 

Tuva Moflag: 
 

A rbeid, klima, helse og skole er 
saker som fanger tidsånden 

godt. Men hvordan vi jobber med 
disse sakene er utrolig viktig.  
 

Vi i Arbeiderpartiet jobber for et sam-
funn med små 
forskjeller. Når vi 
jobber med ho-
vedsakene, må 
vi hele tida tenke 
- vil dette grepet 
bidra til å redu-
sere forskjellene 
i samfunnet?  
 

La meg ta et eksempel. Hvis vi styr-
ker innholdet i  SFO med kultur, fy-
sisk aktivitet, kosthold osv - men til-
budet fortsatt koster opp mot 3.000 
kroner i måneden,har vi da et tilbud 
som bidrar til å redusere eller øke 
sosiale forskjeller? Sånn bør vi tenke 
hele veien.  
 

Fellesskolen er en suksess fordi vi 
møtes der på tvers av sosial bak-
grunn, kultur, religion osv. Men når 1 

av 4 ikke fullfører videregående skole, 
kan vi ikke si at fellesskolen er en ube-
tinget suksess. På yrkesfag er det 2 av 
3 som ikke fullfører utdanningsløpet. 
Tallene er rett og slett katastrofale. 
Dette må vi gjøre noe med når vi kom-
mer i regjering til høsten. Her er noe av 
det jeg synes det er viktig å jobbe for 
de neste fire årene: 
 

• Gratis barnehage og avvikling av 
kontantstøtten, fordi barnehage er 
bra for barn og ruster dem for det 
senere skoleløpet. 

• Tidlig innsats og økt lærertetthet, slik 
at hvert barn blir sett og får utløst sitt 
potensial. 

• Satsing på å styrke skolehelsetjenes-
ten, fordi barn og unge kan slite med 
andre ting enn regning og rettskriv-
ning. 

• Heldagsskole, fordi dagens skolemo-
dell ikke bidrar til å redusere sosiale 
forskjeller. Hvilke foreldre du har, og 
hvilken hjelp du får til lekser hjemme 
er avgjørende for hvordan det videre 
skoleløpet blir. 

• Yrkesfagløft og en radikal omlegging 
av utdanninga, fordi vi ikke har råd til 
at flere generasjoner fagarbeidere 

(Fortsetter på side 4) 

V i har nå lagt bak oss årsmøtet i 
Akershus Arbeiderparti, der Malin 

Lifvergren ble valgt 
inn i styret sammen 
med Martin Ludvig-
sen fra Vestby og 
Rita Hirsum Lystad 
fra Frogn. Follo er 
dermed godt repre-
sentert i styret.  
Tuva er vår delegat 
til Arbeiderpartiets 

landsmøte, med Amund som vara. 
 

Hovedsaken nå er valget til høsten. Me-
ningsmålingene er sprikende og usikre, så 
vi kan ikke ta valgseieren på forskudd. 
 

Vi må alle jobbe for er en Arbeiderparti-
ledet regjering, som skaper trygge og frem-
tidsrettet arbeidsplasser. Uten fast jobb er 
det vanskelig å komme inn på boligmarke-
det. Ungdom som møter arbeidslivet må 
være sikret rettigheter som gode lønns- og 
arbeidsvilkår. Det må investeres i arbeids-
plasser som gir et godt tilbud til alle inn-
byggere. 
 

Vi vil bruke de store pengene på de store 
oppgavene, og ikke på skattekutt til de 
som har mest fra før. Vi trenger at alle 
bidrar med sin del for å sikre et fortsatt 
godt helsetilbud for folk i alle aldre og en 
skole med nok lærere. 
 

Skal vi lykkes med å vinne valget må hver 
og en av oss bidra, vi må gjøre politikken 
vår synlig og forståelig på beste vis. Har du 
en sak du brenner spesielt for, så trenger 
vi deg til å formidle det videre i valgkam-
pen. 
 

Arbeiderpartiet er til for innbyggerne og vår 
oppgave er sikre dem de beste løsningene 
i hverdagen.  
 

Nå er påska over og våren er her. Nyt den 
fine årstiden. Så håper jeg vi ses på den 
tradisjonelle 1. mai markeringen.  
 

Den 24. april kl.19:00 skal vi ha ekstraordi-
nært medlemsmøte som skal handle om 
sammenslåingen med Oppegård Arbeid-
parti. Møtet finner sted i bokkafeen på 
Langhuset. Jeg oppfordrer alle til å kom-
me. 
 

Med kameratslig hilsen Harald. 

Kjære alle sammen. 
 

HaraldTeigen: 
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Kort og godt ... Ski sentrum - bil, eller ikke bil. 
 

Ove Kjølstad: 
 

M artin Huse peker på et viktig 
poeng i Ski Aktuell 2017-1: Vi 

kan ikke ha krav til at 
hver ny boenhet i Ski 
sentrum skal ha en 
parkeringsplass. Det 
å bo nær stasjonen 
skal særlig forbehol-
des folk som ikke 
kjører bil (studenter, 
eldre m.fl.). Ski skal 

utvikles til å bli en by og må da ha 
ditto "by standard" for leilighetene 
nede i "Ski gryta", dvs leiligheter in-
nenfor t rekanten Jernbanen-
Kirkeveien-Sanderveien. Forøvrig vil 
presset på Ski sentrum bli så stort at 
leiligheter vil bli solgt allikevel. Og 
skulle dette presse prisene ned, er 
det bare en fordel. 
 

Ski AP må også adressere behovet 
for et hovedveinett rundt Ski. Ikke 
kalle det en ringvei. Ved å snakke 
om et hovedveinett og så adressere 
enkelt parseller kan det høres mindre 
omfattende ut.  
 

Vi bør kreve at  anleggsveien ifm 
omleggingen av Østre linje bør om-
dannes til en ny veiparsell mellom 
Åsveien og Løkenveien. Videre må vi 
kreve en oppgradert og delvis omlagt 
Løkenvei fra det nevnte påkoblings-
punktet til Siggerudveien. Denne 
parsell kan vi kanskje begynne på 
først?  Vi må også tørre snakke om 
en Nordre tverrvei fra Nordby og nord 
for Hebekk over til Langhusveien. 
Den vil krysse den nye jernbanen og 
burde ha vært  inne i arbeidene med 
jernbanen i dag, men vil vel møte 
mye motstand. Krevende vil det også 
bli med å få rustet opp veien videre 
langs, eller parallelt med, Kirkeveien 
frem til Løkenveien, men nødvendig. 

 

***** 

Velkommen Oppegård AP. 
 

Ove Kjølstad: 
 

V i skal ta i mot Oppegård AP 
med åpne armer så fort som 

mulig. Sammen skal vi vinne valget i 
2019, og da må vi finne tonen sna-
rest. Det er en selvfølge at Ski Aktu-

elt blir et fellesorgan for hele kommu-
nepartiet. Ikke bare det.  "Nordre Follo 
aktuelt" bør etableres som et felles 
organ snarest mulig slik at det kan lede 
an i informasjonen - og debatten - om 
en felles kommune og et felles kommu-
neparti. 
 

Vi må bli kjent med våre "nye" felles 
lokale partivenner. Ikke bare politisk, 
men også sosialt.  Jeg foreslår at de 
enkelte lokallagene får i oppdrag - på 
omgang - å arrangere sosiale (og poli-
tiske) events fremover. Jeg tenker da 
særlig på at vi kan ha godt av å holde 
noen (arbeider)kulturaftener med all-
sang og gjesteartister.  Bevegelses 
sangreportuar er betydelig større enn 
det vi synger ifm 1.mai. Første event 
bør være ifm valgkampstarten i august. 

 
***** 

Møte i Akershus Arbeiderpartis 
Veterangruppe 5. april 2017. 
 

Per Nygård: 
 

M arianne Marthinsen holdt fore-
drag om aktuelle politiske saker 

forut for stortingsvalget. Vi var noen fra 
Ski AP tilstede som 
ivrige tilhørere til det 
interessante hun 
hadde å berette om, 
med hovedvekt på 
Regjeringens politikk 
om skatt, pensjon og 
p e r s p e k t i v m e l -
dingen. 

 

Skattelettelsene blir i hovedsak finan-
siert fra pensjonsfondet utland.  Regje-
ringens praksis etter valget 2013 kan 
ikke fortsette, det er dagens regjering 
selv klar over og sier det også tydelig. I 
spørretimen samme dag, 5. april spur-
te både Støre og Marthinsen hva Re-
gjeringens planlagte videre skattekutt 
utgjør, men fikk ikke svar.  
 

Handlingsrommet videre er bare 6 mil-
liarder kroner pr. år, og av dette er 3,5 
milliarder planlagt for Norsk Transport-
plan (NTP), 2 milliarder er tiltenkt for-
svaret, så da er det ikke mye hand-
lingsrom igjen. 
 

Skattenivået må økes noe. AP går for 
15 milliarder over neste valgperiode. 
Det betyr lavere eller uendret skatt for 

(Fortsetter på side 4) 

P åsken er over, og «vårens vakreste 
eventyr» står for døren, Arbeiderpar-

tiets landsmøte. Lokal deltaker er Tuva 
Moflag. Hun kommer sikkert til å gjøre en 

god jobb med å fremme 
forslagene fra Akershus 
Arbeiderparti.  
 
Et av forslagene som vil 
føre til stort engasje-
ment, er   konsekvensut-
redning av områdene 
utenfor Lofoten og Ves-
terålen. Forslag om å 

avvise utredningen ble vedtatt på Ski Aps 
årsmøte, og et kompromiss med tilføying 
av, «i kommende Stortingsperiode», ble 
vedtatt av Fylkespartiet. Nå spørs det hva 
landsmøtet sier. 
 
Tidligere statsråder med støtte fra med-
lemmer i Oslo Arbeiderparti går i spissen 
for at partiet skal bli mer humant i innvand-
ringspolitikken. De ønsker en endret flykt-
ningpolitikk som ikke er bare streng og 
rettferdig, men også human. Særlig er 
behandlingen av unge enslige asylsøkere 
gjenstand for sterk kritikk. Jeg regner med 
at denne saken blir behandlet av Lands-
møtet. 
 
Vedtakene som fattes av Landsmøtet, vil 
være av stor betydning for utfallet av høs-
tens valg. Vi får bare håpe at partiet blir 
mer offensivt og sammen med SV/SP 
klarer å vinne regjeringsmakten tilbake., 
 
I siste kommunestyremøte ble strategien 
for utbygging av Siggerud 1 vedtatt. Byg-
ging av vei inn til feltet skal starte allerede i 
høst. Leser jeg dokumentene rett, planleg-
ges det tomtesalg på enkelte områder 
tidlig på nyåret. 
 
Jeg ikke det først og fremst er flere enebo-
liger man trenger på Siggerud. Skal tjenes-
tetilbudet bli bedre, må innbyggertallet 
økes. Derfor bør man, etter min mening, 
regulere inn flest mulig boliger i form av 
lavblokker og småhus med flere leiligheter. 
 
Markagrensa sperrer for flere utbyggings-
områder i nordre delen av kommunen. 
Sitter Siggerudfolket nå på gjerdet, forsvin-
ner den siste muligheten til å påvirke ut-
byggingen av nærmiljøet. Min oppfordring 
er derfor: Stå fram og fortell hva dere øns-
ker. Kort og Godt! 
 

***** 
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Amunds spalte ! 

D enne gang har jeg tenkt å konsentre-
re innlegget mitt om ny videregåen-

de skole i Ski.  
 

Det ble på et tidlig 
tidspunkt bestemt av 
fylkestinget at dagens 
videregående skole på 
Drømtorp skal legges 
ned fordi leiekontrakten 
utgår. Fylkeskommu-
nen var på jakt etter ny 

tomt sentrumsnært, og det er nå besluttet 
både i fylkesting og i Ski kommunestyre at 
plasseringen blir i sentrum, som nabo til 
rådhuset og øvre torg. Denne skolen blir 
mer enn en videregående skole. Det er 
også tenkt at den skal bli et sentrum for 
kulturlivet i Ski, at lokalitetene kan brukes 
på tidspunkter hvor det ikke er skoleaktivite-
ter. 
 

Kommunestyret i Ski hadde til behandling 
en sak om hvilke kommunale tiltak som skal 
knyttes opp mot den nye skolen. Følgende 
ble vedtatt av kommunestyret i 29. mars: 
• Biblioteket med 2.200 m2, unike 1.700 

m2, sambruk 500m2. 
• Kulturskolen med 1.000 m2, unike 550 

m2, sambruk 450 m2. 
• Idrettsfasiliteter/flerbrukshall i ny videre-

gående skole inngår i Ski kommunes 
totale hallkapasitet etter skoletid og 
leies ut etter kommunale regler. 

• De private kulturskolene Ski Ballettsko-
le og Marianne Mørks barne-og ung-
domsteater inviteres inn i prosjektet 
med totalt 1.100 m2, unike 700 m2, 
sambruk 400 m2. Det undersøkes om 
de private aktørene kan inngå leieavtale 
direkte med Akershus fylkeskommune. 

• Lokaler for frivillige lag og foreninger og 
andre private er med i den videre vur-
deringen. 

• Westgaarden og de tjenester som er 
lagt der, holdes utenfor prosjektet. 

• Videre utvikling av den videregående 
skolen gjøres i nært samarbeid med 
Akershus fylkeskommune. 

 

Jeg er overbevist om at dette prosjektet vil 
bli en berikelse for Ski kommune, og at det 
kan bli et sårt tiltrengt sentrum for det rike 
kulturlivet i Ski. En plassering i sentrum vil 
også føre til at elever og ansatte kan benyt-
te kollektivtilbud til og fra skolen. Jeg tror 
derfor dette ikke vil føre til økt bilbruk i Ski 
sentrum. Det er viktig at man holder fokus 
på framdriften slik at skolen kan stå ferdig 
som planlagt i 2022. 
 

Jeg ønsker alle medlemmer en riktig god 
påske. 

***** 

Nytt kommuneparti. 
 

Kjell-Arne Ekeberg: 
 

T irsdag 4. april var styrene i Oppe-
gård Ap og Ski Ap samlet til møte 

for å starte sammenslåingsprosessen av 
våre to kommunelag.  
 

Sigmund Valberg fra sekretariatet for 
fylkespartiet holdt 
en kort innledning. 
Shoaib Karim Nae-
em, politisk rådgiver 
i sekretariatet i Ap 
sentralt, redegjorde 
grundig for formali-
tetene ved sammen-

slåing av kommunepartier.  
 

Møtet blei holdt i en åpenhjertig og ka-
meratslig tone. 
 

Det ble enighet om at det skal nedsettes 
et felles arbeidsutvalg på 3-5 personer 
fra hvert av styrene. Dette for å sikre god 
framdrift. (Jf. modellen med Fellesnem-
da, med representanter fra kommunesty-
rene i hhv. Oppegård og Ski). 
 

Det blir nå en egen prosess for hvor 
mange - og hvem - som skal represente-
re hvert av de kommunale partilagene i 
Arbeidsgruppa. Medlemmene i Arbeids-
gruppa skal rapportere løpende til sitt 
respektive kommunepartistyre. 
 

Styret vil ha ansvar for informasjonen til 
medlemmene, herunder arrangere parti-
møter. Her vil Skis Aps representanter i 
Arbeidsutvalget kunne informere og ta 
med signaler fra resten av styret og med-
lemmene forøvrig. Dermed håper vi at 
man oppnår en positiv holdning til og en 
solid forankring av det nye kommunepar-
tiet. 
 

Merk: Avklaringa av hvem som skal 
være Ski Aps representanter i Arbeidsut-
valget, vil være temaet på hhv. det ekst-
raordinære styremøtet 24. april og med-
lemsmøtet samme kveld kl. 19 i Bokka-
feen i underetasjen på Langhuset. 
 

Vi håper møtetidspunktet passer for dere 
alle /  så mange som mulig. 
 
GOD PÅSKE! 
 
Med kameratslig hilsen 
Kjell-Arne (Ekeberg) 
nestleder. 
 

***** 

Konsekvensutredning et fy-ord 
for mange.  
 

Per Nygård: 
 

K onsekvensutredning må unngås for 
enhver pris. Motstanderne av det 

risikerer at deres påstander blir avslørt 
som uriktige. 
 

Konsekvensutredning betyr vel å utrede 
konsekvensene for påtenkte handlinger før 
beslutninger fattes. Etter min mening bør 
det være lovbestemt å utføre, nettopp for å 
unngå feilbeslutninger. Men det synes å 
være ’pk’ (politisk korrekt) å være i mot, for 
de som stritter i mot hevder at bordet fang-
er, at konsekvensutredning pådrar kostna-
der slik at det ikke lenger er noe valg mel-
lom å utføre de påtenkte handlinger eller la 
være. 
 

Denne problemstilling er særlig aktuell  
mht letevirksomhet etter olje ved Lofoten, 
Vesterålen og Senja. Det er vektige argu-
menter både for og i mot slik virksomhet i 
disse rike fiskeområder, men det hevdes 
av fagfolk at fiske og oljeutvinning kan leve 
sammen uten at fiskeforekomstene blir 
skadelidende.  
 

Motstanderne er skråsikre på at oljevirk-
somhet i disse områder vil føre til ubotelig 
skade for fiskeinteressene. 
Det er nettopp slike uenigheter som må 
konsekvensutredes. Å unnlate å gjøre det, 
betyr at senere generasjoner med rette 
kan påpeke at beslutninger ble fattet på 
basis av synsing og ikke etter seriøse fagli-
ge vurderinger. Det er for meg ufattelig at 
vi tar slike valg. 
 

***** 

”BREXIT” – til glede for hvem? 
 

Per Nygård: 
 

I  juni 2016 valgte britiske velgere 
’BREXIT’, utmelding fra EU. Storbritan-

nia består av England, Wales (de to til 
sammen ca. 90% av befolkningen), Scot-
land, Nord-Irland og Gibraltar. Det var 
flertall for ’BREXIT’ i England og Wales, 
mens Scotland, Nord-Irland og Gibraltar 
ønsker fortsatt medlemskap. 
 

Hva vil skje? Den britiske regjering har 
nettopp satt i gang utmeldingen som skal 
gjennomføres i løpet av 2 år. Det er protes-
ter i de 3 delene som ønsker å forbli i EU, 
og i Scotland krever de nå ny folkeavstem-
ming om fortsatt medlemskap i Storbritan-
nia, de ønsker selvstendighet. I Nord-Irland 
ønsker noen tilslutning til Eire mens andre 

(Fortsetter på side 4) 



 

Ski-Aktuelt kan også leses på https://ski.arbeiderpartiet.no 

 SKI-AKTUELT 2017-2 4 

Navn og adresse: 

 
 
 

1.Mai 2017 
 

Ski Arbeiderlag 
 

Folkets hus kl. 09:00 
 

Flaggheising 
 

Hovedappell ved Gunvor 
Eldegard 

 

Ungdomsappell ved Ingvild 
Ohrvik 

 

Ski Janitsjar spiller 
 

Bevertning  -  salg av  
1.mai-merker 

 

Velkommen! 

 
 
 

Langhus og Siggerud  
Arbeiderlag 

 

     inviterer til  

1. mai-frokost på Langhus 
Bo og Servicesenter 

 

         Flaggheising kl 08:00 
 

   Langhus Blæselag  
underholder 

 

      Appell ved 
Tuva Moflag 

 

  Bevertning - salg av  
1- mai merker 

                   
Velkommen 

ikke fullfører. Plass på yrkesfag må 
komme med en læreplass, og tidlige 
veksler mellom praksis og teori.  

 

Men husk - det som er viktig for dere, 
er viktig for meg. Politikken skal vi ut-
vikle i fellesskap, og meningene på 
grasrota er det viktigste mandatet jeg 
som stortingskandidat tar med meg. Så 
hva er viktig for deg? 

 

***** 

(Fortsatt fra side 1)”Hovedsakene til….” 

3 av 4 lønnstakere. AP vil skjerpe for-
mue- og inntektskatt på store formuer 
og millioninntekter, og kjempe innbitt 
mot skatteplanlegging. 
 

Pensjonsreformen står fast, men mins-
tepensjonistene har fått et lite løft. Den 
gjentagne underregulering 0,75% for 
pensjonistene har ført til redusert kjø-
pekraft for dem. Dette blir nå diskutert 
blant politikerne. 
 

Etter Marthinsens foredrag fulge spør-
rerunde, som hun besvarte til slutt, om 
blant annet: 
• Den urettferdige forskjell mellom privat 

og offentlig sektor om avkorting av 
pensjon  når pensjonister fortsetter å 
jobbe. Dette må rettes på snarest. 

• Utenlandske eiere i bedrifter som ikke 
betaler formueskatt i motsetning til 
norske eiere: Marthinsen påpekte at 
Norske eiere bor her og således nyter 
godt av samfunnets ressurser, hvilket 
utenlandske eiere ikke gjør. Derfor er 
ikke dette så urettferdig som enkelte 
hevder. 

• Om pensjonister som fortsetter i jobb, 
til fortrengsel som det blir hevdet for 
ungdom uten jobb: Det må la seg gjøre 
å klare begge deler med konstruktiv 
politikk. Innskrenking av arbeidsavkla-
ringstid skal kombineres med jobbga-
ranti. Det skal være kommunenes opp-
gave å ansette, men Staten skal ta 

(Fortsatt fra side 2)”Møte i Akershus” 

regningen. 
• Svart arbeid: ”De store fiskene” går 

fri. Ofte er det kriminelle nettverk. AP 
vil gå direkte på pengestrømmene. 

• Underregulering av pensjonene: Det 
går ikke i lengden. 

• Generasjonsregnskapet: Enhver 
generasjon betaler for seg selv. De 
skal ikke forvente å arve fra forrige. 

 
***** 

ønsker å være del av England. Gibraltar 
har Spania stor appetitt på, og der stem-
te 95% for fortsatt medlemskap i EU. 
EUs for tiden polske president Donald 
Tusk hadde i følge Dagsavisen for noen 
dager siden denne litt syrlige kommen-
tar: ’BREXIT’, det får vel være straff nok 
for dem, vi bør vel ikke være for vanske-
lige mot britene i tillegg’. Dette ble sagt 
før forhandlingene tar til. 
 

London, som gjennom generasjoner har 
vært kanskje verdens viktigste finans-
senter, opplever at flere og flere rømmer, 
hovedsakelig til Paris. Det er stor usik-
kerhet om hvordan framtiden vil arte seg 
for så vel britisk næringsliv som den 
jevne kvinne og mann.  
 

Den nyvalgte president i USA jublet for 
’BREXIT’, og uttrykte at han håpet på 
flere EU-nasjoner ville følge etter. Her 
hjemme på bjerget var det også tilløp til 
jubelscener blant enkelte, av dem som 
dyrker nasjonalismen, men EU-saken i 
Norge er for tiden å regne som en ikke-
sak, selv om enkelte maser om utmel-
ding av EØS. 
 

Det er en stor viktig sak for de enkelte 
medlemsland, valget mellom fortsatt tett 
samarbeid og fellesskap eller separatis-
me. Svært spennende blir valget i Frank-
rike 23. april (første omgang) og 7. mai 
når de to kandidater som får flest stem-
mer første omgang skal møtes for avgjø-
relse om hvem som blir Frankrikes nye 
president. Uansett resultat vil det kunne 
smitte på senere valg i andre EU-land. 
 
EU-tilhenger og medlem Ski AP 
 

***** 

(Fortsatt fra side 3)”BREXIT…” 


